
Јоргованка Табаковић: Не треба продавати Комерцијалну банку, држава показала да уме да буде одговоран валсник
среда, 19 фебруар 2020 14:07

 Гувернерка Народне банке Србије (НБС) Јоргованка Табаковић рекла је да не би
требало приватизовати Комерцијалну банку већ је, као и Поштанску штедионицу,
задржати у државном власништву.

  

"Да се ја питам Комерцијалну банку не треба продавати јер је држава показала да уме
да буде одговоран валсник банке. Али ја сам гувернер, нисам акационар банке и не
питам се о њеној продаји", рекла је Табаковић новинарима на представљању извештаја о
инфлацији.

  

Додала да НБС само даје оцену репутације купца банке.

  

"Одлука о продаји Комерцијалне банке је на страни државе и не очекујем да неко због
мог става промени одлуку или да се наљути", казала је Табаковић.
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Она је истакла да је Србија финансијски одговорнија и од неких већих држава у региону.

  

Најбољу понуду за куповину 83,23 одсто акција Комерцијалне банке у државном
власништву дала је словеначка НЛБ банка и ускоро би требало да буду завршени
преговори о понуђеним условима.

  

(Бета)
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